
Komisia dopravy a turizmu Mestského zastupiteľstva Michalovce 
Z á p i s n i c a     č. 04/2019 

zo zasadnutia Komisie dopravy a turizmu Mestského zastupiteľstva v Michalovciach, ktoré sa 
uskutočnilo dňa 4.4. 2018 na Mestskom úrade v Michalovciach,  

Priestory MsP,  Nám. osloboditeľov č. 83 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 
 
P r o g r a m :  

1. Otvorenie. 
2. Vyhodnotenie činnosti mestskej autobusovej dopravy za rok 2018. 
3. Vyhodnotenie zimnej údržby 2018/2019, 
4. Informatívna správa o udržiavaní poriadku na VP v meste z pohľadu MsP  
5. Prerokovanie plánu práce na II. polrok 2019 
6. Aktuálne záležitosti dopravy a turizmu. 
7. Záver. 

 
-k  bodu 1:  
Otvorenie  
Predseda Ing. Čornej privítal prítomných a otvoril zasadnutie komisie. 
 
-k  bodu 2:  
Vyhodnotenie činnosti mestskej autobusovej dopravy za rok 2018. 
Komisiu informoval PhDr Mikuláš Koščo- konateľ spoločnosti.  
V poslednom období narástli náklady na mzdy vodičov, PHM.  
Pripravuje sa návrh nákupu nových autobusov  
Pre porovnanie vozidlá podľa normy EURO VI sú porovnateľné s elektrobusmi 
Z ekonomického hľadiska je výhodnejšia kúpa vozidla EURO VI 
K bodu vystúpil:  
JUDr. Sibal, Množstvo cestujúcich je vozených k OC Zemplín vozidlami PAD  
 
-k  bodu 3:  
Vyhodnotenie zimnej údržby 2018/2019. 
Správa o zimnej údržbe bola predložená na februárovej komisii. Zimná údržba trvala ešte 1 týždeň po 
nej poslednom.  
 
K bodu 4: 
Informatívna správa o udržiavaní poriadku na VP v meste z pohľadu MsP  
Komisiu informoval náčelník MsP JUDr. Šanta  
V poslednej dobe je evidovaný neporiadok pri veľkoobjemových kontajneroch.  
MsP zabezpečovala Stan pre bezdomovcov počas zimy.  
Zabezpečovali sa športové podujatia. 
 
 
K bodu 5: 
Prerokovanie plánu práce na II. polrok 2019 
Plán bol predložený na odsúhlasenie.  
Za 6  
Proti 0  
Zdržalo sa 0  
 
K bodu 6: 
Aktuálne záležitosti na úseku dopravy a turizmu 
Odporúčanie komisie dopravy:  
Dať vypracovať nový cestovný poriadok – resp. plán dopravnej obslužnosti mesta. (napr. Žilinskej 



univerzite) 
Za 6  
Proti 0  
Zdržalo sa 0  
 
MUDr. Bančej – pri budovaní nových ihrísk zahrnúť aj osadenie kamier.  
Potocký: Pri ihriskách odporúča osadiť tabule s určením veku a max. nosnosti hracích prvkov. 
Existujúce sú malé- tažko čitateľné.  
 
Potocký: na Ul. Vila Real obmedziť parkovanie po jednej  strane. Problém vznikáv pri väčšom počte 
rybárov a rodín.  
 
 
parkovisku pri plavárni sú neustále zaparkované vozidlá, modrý ford a červené vozidlo  
Mgr. Šejvl: Informačný kiosk na železničnej stanici nevýrazne vyznačený. 
 
K bodu 7: 
Záver  
Predseda poďakoval za účasť. 
 
 
 
 Ing. Juraj Berilla  Ing. Martin Čornej  
 zapisovateľ komisie              Predseda komisie 

Zápisnica sa doručí:    

1. Členom komisie 

2. Viliam Zahorčák – primátor mesta 

3. Ing. Vasiľ – prednosta MsÚ 

4. TaZS mesta Michalovce 

5. OR PZ SR 

6. zapisovateľ orgánov – MsR, MsZ 

7. Ing. Anna Mrázová - vedúca odboru  

8. zapisovateľ komisie 



Príloha  č. 1 

 


